
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

       Θεσσαλονίκη, 05/03/2024 
 
Του:  Χήτα Κωνσταντίνου, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
   
ΘΕΜΑ: «Κλειστή παραμένει η ΜΕΘ του ΓΝ Έδεσσας-Παρατυπίες 

που προκαλούν ερωτήματα για την εύρυθμη λειτουργία του 
Νοσοκομείου» 

 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Εντύπωση προκαλεί η αναίτια και εξαιρετικά χρονοβόρα καθυστέρηση 
επαναλειτουργίας της ΜΕΘ του ΓΝ Έδεσσας, η οποία έκλεισε, όπως 
πληροφορούμαστε, εν μέσω πανδημίας (τον Σεπτέμβριο του ’21). Αιτία για το 
κλείσιμό της υπήρξε η αναγκαστική μετακίνηση των ιατρών της στην ΜΕΘ του 
Νοσοκομείου Γιαννιτσών λόγω της παραίτησης όλων των ιατρών που 
υπηρετούσαν στη ΜΕΘ του Νοσοκομείου Γιαννιτσών, προκειμένου αυτή να 
συνεχίσει να λειτουργεί μια και η δυναμικότητά της ήταν μεγαλύτερη από 
εκείνην της ΜΕΘ του Νοσοκομείου Έδεσσας (στη ΜΕΘ του Νοσοκομείου 
Έδεσσας λειτουργούσαν 3 κρεβάτια, ενώ στη ΜΕΘ του Νοσοκομείου 
Γιαννιτσών λειτουργούσαν 8 κρεβάτια). Η απόφαση αυτή αποτελούσε μια 
«προσωρινή» για τα τότε δεδομένα λύση, έως ότου τα κενά σε ιατρικό 
προσωπικό στη ΜΕΘ του Νοσοκομείου Γιαννιτσών καλύπτονταν με σχετική 
προκήρυξη. Κάτι τέτοιο βεβαίως δεν έχει συμβεί έως αυτή τη στιγμή με 
συνέπεια να εξακολουθεί να παραμένει κλειστή η ΜΕΘ του Νοσοκομείου 
Έδεσσας. Το εξαιρετικά παράδοξο και παράτυπο ωστόσο γεγονός, που 
προκαλεί πολλά ερωτηματικά για την εύρυθμη λειτουργία του Νοσοκομείου 
Έδεσσας είναι ότι αν και δεν υφίσταται η λειτουργία της ΜΕΘ δεχόμαστε 
καταγγελίες ότι στη θέση του συντονιστή διευθυντή της ανύπαρκτης ΜΕΘ 
εξακολουθεί να διατηρείται και να λαμβάνει τον αντίστοιχο μισθό, 
εντατικολόγος η οποία δεν έχει εκ των πραγμάτων κανέναν ενεργό ιατρικό 
ρόλο σε αυτήν, αντιθέτως μάλιστα η εν λόγω ιατρός θέτει εαυτόν στο 
πρόγραμμα εφημερίας της Μονάδας Τεχνητού Νεφρού , γεγονός που είναι 
καθόλα έκνομο πρωτίστως διότι δεν είναι ειδικός νεφρολόγος, άρα εδώ 
πρόκειται για αντιποίηση ειδικότητας, και δευτερευόντως διότι δε δύναται να 
κάνει εφημερίες σε ειδικότητα του Παθολογικού Τομέα στον οποίο ανήκει η 
Νεφρολογία, εφόσον η ειδικότητα της εντατικολόγου κατατάσσεται στον 
Χειρουργικό Τομέα. Αξίζει στο σημείο αυτό να αναφέρουμε ότι από τη ΜΤΝ 
απουσιάζει ο Διευθυντής της, ο οποίος επιστρέφοντας τον Ιανουάριο του ’22 
μετά την αναστολή εργασίας που του επιβλήθηκε λόγω του μη εμβολιασμού 
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του για την Covid-19, ενημερώθηκε από την διοίκηση του Γ.Ν. Έδεσσας ότι 
εφεξής θα εργάζεται στα Επείγοντα της Παθολογικής. Ωστόσο η απουσία 
Διευθυντή στη ΜΤΝ ήδη από τον Σεπτέμβριο του 2021 υποδαυλίζει την 
εύρυθμη λειτουργία της συγκεκριμένης μονάδας. Συμφώνως με όλα τα 
παραπάνω θεωρούμε ότι οι ευθύνες του Διοικητή του Νοσοκομείου Έδεσσας 
είναι μεγάλες και οι ειλημμένες αποφάσεις του θέτουν σε κίνδυνο την εύρυθμη 
λειτουργία του Νοσοκομείου και ακολούθως απειλούν την υγεία των πολιτών 
της πόλης της Έδεσσας και του νομού Πέλλας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου να 
επαναλειτουργήσει η ΜΕΘ του Νοσοκομείου της Έδεσσας προς όφελος των 
πολιτών της πόλης και του νομού Πέλλας; 
 
2. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να διερευνήσετε 
τις προαναφερόμενες παρατυπίες και έκνομες αποφάσεις της Διοίκησης που 
θέτουν σε κίνδυνο την εύρυθμη λειτουργία και την υγεία των πολιτών που 
χρήζουν της περίθαλψης και των υγειονομικών υπηρεσιών του εν λόγω 
Νοσοκομείου; 
 
3. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε προκειμένου η ΜΤΝ να 
αποκτήσει και πάλι Διευθυντή επιστημονικά υπεύθυνο για τη λειτουργία της; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

 




